



Product scan (≈20x20 cm) or picture



## ASPERN

### A30130

The two-colour geometric jacquard Aspern in 100% Trevira CS was inspired by a chiné fabric from the Fifties kept in the Rubelli historical archive and given a modern twist. The texture of this article is particularly interesting with the metallic shiny weft contrasting with the matte iridescent ground. The palette references metallic tones such as gold, silver and bronze. The fabric is available in 14 colours and is suitable for heavy use.

*Lo jacquard geometrico bicolore Aspern in 100% Trevira CS, è ispirato ad un tessuto chiné degli anni Cinquanta conservato nell'archivio storico Rubelli, rivisitato in chiave moderna. La texture di questo articolo è particolarmente interessante: la trama lucida metallizzata contrasta con l'opaco fondo cangiante. La palette richiama toni metallici quali l'oro, l'argento e il bronzo. Il tessuto è disponibile in 14 varianti ed è adatto per un uso frequente.*

Le jacquard géométrique bicolore Aspern, 100% Trevira CS, s'inspire d'un chiné des années Cinquante conservé dans les archives historiques Rubelli, revisité à la manière contemporaine. La texture est particulièrement intéressante : la trame métallisée brillante contraste avec le fond opaque et changeant. La palette se compose de tons métalliques tels que l'or, l'argent et le bronze. Ce modèle est disponible en 14 variantes et se prête à un emploi fréquent.

COMPOSITION: 100%PL TREVIRA CS

USE: HEAVY USE

WIDTH: 140 cm

WEIGHT: 440 gr/m

